
 

 

Številka: 032-10/2023-1 

Datum: 28.03.2023 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 3. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 22.03.2023 

 

Janez Tomažič: Gradi se optično omrežje. Svetnika zanima ali bodo vsa gospodinjstva, ki so danes 

definirana kot bele lise, v okviru tega dobila priključek, in naslednje vprašanje, če ne bodo, katera ne bodo.  

ODGOVOR: V občini Šmartno pri Litiji je bilo na dan, ko se je izvajalec zavezal pokriti bele lise, skupno 350 

belih lis.  Izvajalec jih bo pokril 291 kar je 83,14 % belih lis v občini. Te bele lise so naslovi, zavedene v seznamu, 

ki ga je izvajalec prejel in  ki jih je  zavezan pokriti. Ostalih naslovov izven tega po besedah izvajalca ni zavezan 

in jih tudi ne bo pokril, morda le, če so čisto zraven naslovov, ki jih že tako namerava pokriti. Skladno z razpisom 

je bil izvajalec dolžan pokriti 80 % belih lis v posameznem sklopu. 

Izvajalec ne bo pokril naslednjih naslovov, ki so bele lise: Koške Poljane 1, Koške Poljane 2, Bogenšperk 6 

Gradišče - Ko. Grad in Polj. 20, Bukovica pri Litiji 6A, Bukovica pri Litiji 8, Bukovica pri Litiji 10, Bukovica 

pri Litiji 11, Črni Potok 9, Jablaniške Laze 9, Jablaniški Potok 2, Jastrebnik 1, Jastrebnik 3, Jastrebnik 4, Javorje 

23, Bukovica pri Litiji 9A, Jablaniške Laze 5, Primskovo 6, Jablaniški Potok 3, Javorje  3, Primskovo 7, Volčja 

Jama 18, Bukovica pri Litiji  5, Bukovica pri Litiji 6, Bukovica pri Litiji 12, Bukovica pri Litiji 13, Črni Potok  31, 

Jablaniške Laze 10, Preska nad Kostrevnico 24, Jablaniške Laze 5B, Črni Potok 9B, Jastrebnik 1A, Jablaniške 

Laze 5A, Bukovica pri Litiji 1, Mulhe 9, Bukovica pri Litiji 8A, Riharjevec 11A, Gozd-Reka 20, Gozd-Reka 

6, Gozd-Reka 7, Gozd-Reka 14, Gozd-Reka 15, Gozd-Reka 16, Gozd-Reka 18, Jastrebnik 5, Jastrebnik 6, 

Jastrebnik 7, Jastrebnik 8, Jastrebnik 9, Primskovo 4, Gozd-Reka 13, Primskovo 2, Gozd-Reka 12, Ščit 8, 

Primskovo 4A, Gozd-Reka 2, Gozd-Reka 11, Gozd-Reka 17, Vintarjevec 19, Vintarjevec 21, Vintarjevec 22, 

Jastrebnik 10. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Andreja Kastelic: Ustanavljajo se odbori krajevnih skupnosti. Odbori nimajo nekih pooblastil, sredstev ali 

moči odločanja. Svetnico zanima, kaj se pričakuje od odbora krajevne skupnosti, kakšne naloge bo imel  in 

način sodelovanja z občino in županom. Svetnico še zanima, če se bo za delovanje krajevnih skupnosti 

omogočilo kakšna sredstva in, da to ne gre iz žepa ljudi, ki so v odboru. Ne nazadnje se potrebuje papir, 

znamke in podobne drobnarije, ali pa tudi računalnik in tiskalnik. Vprašanje je, kako bo občina poskrbela 

za nemoteno delovanje krajevnih skupnosti. Svetnica je podala predlog, da bi se enotno poskrbelo za 

sredstva krajevnih skupnosti za delo.  

ODGOVOR: Delovanje in sodelovanje občine in krajevnih odborov je določen v Odloku o  ustanovitvi in 

pristojnosti odborov krajevnih skupnosti. 

Sredstva za delovanje so na podlagi odloka zagotovljena v proračunu občine za tekoče leto. Za enkrat odbori niso 

izkazali potreb po teh sredstvih. Zagotovljena so samo sredstva, ki ji krajevne skupnosti ob koncu leta namenijo 

za obdarovanje otrok. 

Za kakršno koli tehnično pomoč (printanje, pošiljanje pošte) je na voljo občinska uprava. V kolikor bodo izrazili 

željo po papirju, svinčnikih, kuvertah in podobno se bodo prav tako lahko obrnili na občinsko upravo.  

Odgovor pripravila Nataša Dobravec.  

Vaščane zanima, glede na to, da je novo vodstvo občine, po kakšnem ključu se bodo vzdrževale ceste. 

Sprašujejo predvsem za to, ker asfaltiranja verjetno še ne bo. Vaščane zanima, če se za vzdrževanje kliče 

na občino ali občina sama preverja stanje cest. Vaščani opozarjajo, da način spomladanskega popravila 

ceste Tuji Grm – Mala Štanga ni bil ustrezen. Bilo je samo nasutje grobega materiala na cesto in nato 

ravnanje z gredarjem. Dali so primer izpred let, ko je podjetje Aptar, njihovo najbolje delikatno cesto, to 



 

 

je iz Male Štange v Jevnico (tam so vedno rebra, ker je tak naklon ceste) najprej z gredarjem pobrusil rebra 

in je dal pravi pesek (svetnica ne ve kaj je to pravi pesek), pogredal in na koncu povaljal z valjarjem. Sama 

se spomni, da so se na tej cesti rebra v enem tednu ponovno pojavila, takrat je bilo dva meseca mir. Sedaj 

se pa posuje samo en grob material s tovornjakom za njim je šel gredar in to je bilo to, to je videla sama, 

ker se je ravno peljala za njim. To ni pravi način in predlaga, da se uvede nadzor.  

ODGOVOR: Ceste se vzdržujejo na način, da izvajalec priprav mesečni plan, ki se mu poizkuša v največji meri 

slediti. Ker pa so ceste na različnih območjih različno podvržene vremenskim vplivom, se plan tudi spreminja. 

Glede vzdrževanja cest vaščani seveda lahko kličejo na občino. Na tak način vzdrževanje poteka že dolgo. 

Strinjamo se z vašo navedbo, da tokratni način vzdrževanja ceste med Malo Štango in Tujim Grmom ni bil 

primeren. Izvajalec je bil o tem obveščen in je  zadeve saniral, na lastne stroške med 21. in 23. 3. Do sedaj so se 

makadamske ceste najprej pogredale, nato nasule in ponovno pogredale v pravi sklon ter uvaljale. Nadzor je 

izvajan s strani občinske uprave, ki je izvajalca o nepravilnem načinu izvedbe obvestila 20. 3. 2023. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Občani opozarjajo tudi na polaganje optike. Zakaj se ne reže asfalta, pač pa se ga lomi. Verjamejo, da bo 

to povzročilo veliko večje stroške občini. Zanima jih, kdaj se bo sanacija asfaltnega dela ceste odpravila.  

ODGOVOR: Po pregledu izvajanja del je bilo ugotovljeno, da je bil asfalt zlomlejn (ne pa odrezan) le na nekaj 

metrih trase, tam kjer je trasa zelo poškodovana in rezanje ne bi imelo smisla. Dela na asfaltu potekajo s tehnologijo 

frezanja, kjer se odfreza zelo ozek kos asfalta. Asfaltiranje ne bo povzročilo stroškov občini, saj se bodo ceste po 

končanih delih v določeni širini sanacije asfaltirale. Glede asfaltiranja točnega termina še ne vemo, saj bo izvajalec 

opravil asfaltiranje večjega dela območja, je pa v večjem delu, tam kjer je posegal na asfaltne dele ceste izvajalec 

začasno betoniral cesto. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Na sanacijo plazu v Veliki Štangi so čakali več kot 25 let. Vaščani so tega res veseli in so hvaležni vsem 

ljudem, ki so to omogočili. Morate vedeti, da je delo teh izvajalcev pod drobnogledom vaščanov. Vaščanom 

se zdi, da se premalo kontrolira delo. Zato jih zanima ali se zaradi pomembnosti gradbenega  objekta izvaja 

nadzor nad deli izvajalca tudi s strani občine.  V kolikor ne ali je v tem primeru kakšna garancija v letih za 

dobro izvedbo del.  

ODGOVOR: Občina ima za izvajanje strokovnega nadzora izbranega nadzornika Pino d.o.o., ki vsakodnevno 

nadzoruje izvajanje del na terenu. Prav tako se izvajajo redni tedenski operativni sestanki na gradbišču, na katerih 

so prisotni predstavniki občine, izvajalca in nadzora. V sklenjeni pogodbi z izvajalcem del je tudi finančno 

zavarovanje za dobro izvedbo pogodbenih obveznosti in finančno zavarovanje za odpravo napak in 

pomanjkljivosti v garancijskem roku. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Pitna voda. Tudi pri njih v Mali Štangi se je izkazalo, da so tista zajetja, ki v Mali Štangi niso na javnem 

vodovodu (tri oziroma štiri zajetja) in očitno je Kamplov hrib prazen. Že pozimi so morali gor voziti vodo. 

Vsi vemo, da je to osnova za življenje. Zato podpira Janeza Tomažiča, da res vztraja, da se delajo projekti 

tako v Volčji Jami oziroma krajevni skupnosti Štangarske Poljane in bi se k temu priključila tudi Mala 

Štanga. Predvsem pa, da bi se to resno vzelo, ker glede vode bo v prihodnosti samo še slabše. Na temu 

področju je res potrebno delati.  

ODGOVOR: Strinjamo se s pomembnostjo pripravljenih projektov za gradnjo novih vodovodov, ki pa morajo 

biti usklajeni tudi s proračunsko zmožnostjo občine in prednostno izvedbo projektov, za katere so gradbena 

dovoljenja že izdana in jim bo potekla veljavnost (npr. vodovod Vinji Vrh), v pridobivanju je tudi gradbeno 

dovoljenje za vodovod Dolgo Brdo - Bukovica pri Litiji – Jablaniške Laze. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Svetnico zanima, če se mogoče dela tudi kakšen pet ali več letni plan celostnega razvoja občine, za projekte, 

za črpanje sredstev Evropske unije.   

ODGOVOR: Občina trenutno ne razpolaga z pet ali več letnim planom celostnega razvoja. 

Odgovor pripravil župan Blaž Izlakar. 



 

 

Vinko Femc: Svetnika zanima hitrost v naselju Mala Kostrevnica. Omejitev je 50 km/h, vidi se pa 1 km 

daleč.  

ODGOVOR: Hitrost v naselju Mala Kostrevnica  je omejene s prometno signalizacijo ime naselja na 50 km/h. 

Vidljivost je na območju ustrezna, je pa kar nekaj točk, ki so problematične. 

Ogovor pripravil Aleš Krže. 

Branko Šuštaršič: Konec lanskega leta je bila cesta Leskovica – Javorje na enem delu renovirana, kar je 

izredno pohvalno. Občane zanima, predvsem starše, ki vozijo otroke v vrtec na Javorje, kdaj bo na tistem 

delu ograja.  

ODGOVOR: Težko odgovorimo na vprašanje o terminu postavitve ograje. Postavitev je bila planirana v začetku 

tega leta, vendar so dobavne dobe izredno dolge. Cesta je še vedno opremljena z opozorilno prometno 

signalizacijo. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnika zanima kako se bo saniral Riharjevški plaz.  

ODGOVOR: Plaz na Riharjevcu je že več kot dve leti označen s prometno signalizacijo. 

Občina je sicer pridobila skico in predračun za sanacijo plazu s strani vzdrževalca občinskih 

cest, ter mnenje nadzornika.  

Za sanacijo plazu bo potrebno zagotoviti sredstva v občinskem proračunu, saj je potrebno 

(zaradi strokovne zahtevnosti sanacije) izdelati sondažo, določiti karakteristiko zemljine, 

določiti globino temeljenja, izdelati geološko geomehansko poročilo s predlogom sanacije, 

izdelati geodetski posnetek terena, kar vse predstavlja osnovo za projektno dokumentacijo 

sanacije plazu. 
Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnik je pohvali lepo, zgledno urejeno cesto Vintarjevec – Debeče. 

Veronika Jesenšek: Svetnica je že na prejšnji seji izpostavila glede cestnih zaščitnih ograj ima sedaj 

pripravljeno dopis s podpisom treh svetnikov, za obravnavo na Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu. Napisana, sta dva najbolj problematična dela. 

Glede hitrosti skozi naselje Mala Kostrevnica, ki jo je omenil že svetnik Femec. Svetnica se je glede te 

problematike pogovarjala s predsednikom gasilcev v Kostrevnici, kaj narediti in kako on to vidi. Povedal 

je, da je znak za Malo Kostrevnico je dlje kot se začne samo naselje. Na tem mestu, kjer se začne meja, je 

ta znak postavljen že preveč daleč. In omejitev 50 km/h je državna cesta in potem vozniki ne vedo ali je 70 

ali 90 km/h. Ni nobenega znaka, da bi se to v enem sklopu uredilo. Ta znak, ki je sedaj postavljen od križišča 

naprej proti Kostrevnici pri Juričevih, je postavljen za enim grmovjem in ni toliko viden. Mogoče bi se 

postavil bližje.   

ODGOVOR: Glede zaščitnih ograj poteka iskanje rešitve, saj je potrebno v občini postaviti minimalno 500 m 

varovalnih ograj na najbolj problematičnih mestih. Varovalne ograje bomo poizkusili postaviti v okviru rednega 

vzdrževanja cest.  

Glede omejitve hitrosti v kostrevniški dolini je bilo že več vprašanj občanov. Problematiko je obravnaval tudi 

SPVCP občine Šmartno pri Litiji in sprejel sklep, da omejitev ostaja, da pa se na spletni strani objavi argumente. 

Znak je po našem mnenju ustrezno postavljen, viden, prav tako je postavljen v skladu z elaboratom »Prometna 

ureditev kostrevniške doline. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Darko Vidic: Svetnik je dal pobudo in ob enem tudi prošnjo. Iz Litije, ko se pride v Šmartno pri Pevcu je 

pri prehodu za pešce znak 30. Glede na nepreglednost in nevarnost za pešce, prosi, da se znak prestavi više. 

Naj gre svet za preventivo oziroma odgovorni na občini, ki pokriva to področje, preveriti. Predlaga, da se 

znak prestavi višje, za 50 do 100 m. Tam je res nevarno, da kdo koga ne zadene.  

ODGOVOR: Znak je bil postavljen v skladu s projektno dokumentacijo za šikano na Ustju. V prihodnjih tednih 

bo opravljen ogled s strani DRSI. Pobudo bo na naslednji seji obravnaval SPVCP. 



 

 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Na istem odseku na prošnjo starejših, ki jim je težko hodit iz Ustja na avtobusno postajališče, predlaga, da 

se avtobus ustavlja tudi na poti v Litijo.  

ODGOVOR: Občinska uprava bo pobudo prenesla prevozniku, SŽ ŽIP d.o.o.. 

Odgovor pripravila Karmen Sadar. 

Veliko občanov se sprašuje, kako kakšen svetnik glasuje. Predlaga, pa upa, da to ne bo težko naredit, da se 

sedaj poimensko napiše v odgovoru kdo je bil za, kdo proti in kdo je bil vzdržan.  Da bo pregledno in da se 

ne bodo občani spraševali kdaj je bil kdo za in kdo proti in, da se to vidi.  

ODGOVOR: Veljavni poslovnik občinskega sveta skladno z drugim in tretjim odstavkom 43. člena omogoča 

poimensko glasovanje, če občinski svet tako odloči na predlog predsedujočega ali najmanj četrtine vseh članov 

občinskega sveta. 

Sama izvedba poimenskega glasovanja za vse točke na seji pa bi bila na glede na določila poslovnika lahko precej 

dolgotrajna. Seveda na podlagi sprejetega sklepa o poimenskem glasovanju. 

Odgovor pripravila Nataša Dobravec.  

Petra Kovačič Pancar: Svetnica se zahvaljuje za odgovor na pobudo podano na prejšnji seji, glede 

postavitve teh dopolnilnih tabel. Rešitev, ki je predlagana po njihovem mnenju dovoljenje za kmetijsko 

mehanizacijo samo delno rešuje. Kmetje namreč po tej rešitvi ne bodo več v prekršku, ostaja pa problem z 

dovozom živine, lesa, morebitno dostavo drugih materialov. Tu pa te storitve spadajo pod druge storitve. 

Svetnica predlaga, da se ponovno premisli in postavi tablo dovoljeno za lokalni promet.  

ODGOVOR: Predlog bo na naslednji seji obravnaval SPVCP. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Domen Merzel:  Prva zadeva, je otroško igrišče pri šoli. Že velikokrat so bila podane pobude,  da se doreče 

obnovo, vzdrževanje in tako naprej. Na pobudo občanov svetnik sprašuje, kako je s tem urejeno, ker se kar 

velikokrat naredi, da je igrišče zanemarjeno, kakšne stvari poškodovane. Svetnika zanima, če bomo kdaj 

prišli do tega, da bi imeli eno enotno vzdrževanje. Njegov predlog je bil tudi, da bi imela občina vsa otroška 

igrišča, da bi se to uredilo oziroma nek nadzor, tako kot imajo nekje drugje po občinah, da se ta igrišča 

odklepajo in zaklepajo.  

ODGOVOR: V proračunu občine za leto 2023 so namenjana sredstva za vzdrževanje otroških igrišč. Del sredstev 

bo namenjenih tudi reševanju izpostavljene problematike. Ena od možnih rešitev je tudi sodelovanje  socialnim 

podjetjem Inval iz Litije, ki v sosednji občini že  skrbi za urejenost otroških igrišč. 

Odgovor je podala Karmen Sadar. 

Druga stvar gre za prometno varnost, na križišču pri baru Flamingu proti Šmartnem oziroma proti Kovini, 

na pobudo občana svetnik sprašuje, če se lahko preveri status oziroma usmeritev te ceste. Cesta naj bi bila, 

iz križišča pri Flamingau proti Gabru mimo Breznikarjevih, enosmerna. Znakov ni. Ta odsek je zelo 

nevaren, marsikdo gre z avtomobilom v ovinek, tudi otroci iz vrtca hodijo tam mimo. Mogoče bi poskrbeli 

za varnost tako, da bi se postavili znaki za enosmerno cesto oziroma za vožnjo iz smeri od Gabra proti 

križišču, prepovedano.  

ODGOVOR: Pred časom je že bila ideja, da se postavi prometni znak, vendar občina ni prejela soglasja lastnika 

zaradi neurejenih lastniških razmerij. Občina bo ponovno poizkusila pridobiti soglasje in postaviti prometno 

signalizacijo, ki dovoljuje enosmeren promet.  

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnik daje pobudo, da bi se omejil tovorni promet in maksimalna širina vozil iz istega križišča proti 

centru. Malce se mu zdi neprimerno, ker je center Šmartna kar urejen, da trosilec s 40 tonami gnoja prečka 

most, kjer je osna obremenitev 8 ton.   

ODGOVOR: Omejitev za tovorni promet in maksimalno širino bo obravnaval SPVCP, vendar predlagane 

omejitve ne bodo vplivale ne trosilce. Omejitev za širino je povezana s prostim profilom, ki je dovolj širok, trosilec 

poln gnoja pa zagotovo ne doseže 40 t, prav tako se težko šteje za tovorno vozilo. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Prenaša vprašanje občana, kdaj se bo uredilo lastništvo zemljišč za pločnik do pokopališča. 



 

 

ODGOVOR: Iz vidika celostne ureditve je smiselno lastništvo zemljišč urejati po izvedbi investicije 

izgradnje hodnika za pešce. Za namen izvedbe predmetne investicije se z lastniki sklene ustrezno pogodbo, 

ki bo omogočala njeno realizacijo. Po zaključku le-te pa se bo izvedlo odmero in ureditev premoženjsko 

pravnih razmerji.   

Odgovor pripravil Rajko Grimšič. 

Alojzij Smrekar: Svetnik daje pobudo, da se pobude in  vprašanja dajo pisno ali pa pred sejo na občino.  

ODGOVOR: Skladno z določili 16. člena poslovnika občinskega sveta lahko vsak član občinskega sveta zastavlja 

vprašanja in pobude v pisni obliki ali ustno.  

Svetnik je opozoril, da na postajališče za otroke na Gradišču v otroci stojijo na dežju, ker postajališče nima 

strehe.  

ODGOVOR: Večina avtobusnih postajališč na šolskih progah je žal še nepokritih (pokritih je pet postajališč), v 

proračunu za leto 2023 pa za ta namen ni predvidenih sredstev. Se pa zavedamo, da se bo te problematike v 

prihodnje lotiti sistematično.  

Odgovor pripravila Karmen Sadar. 

Matej Sirk: Je dal pobudo, da se odpre nov elektronski predal, na katerega se bodo pošiljale pobude in 

vprašanja svetnikov.  

 


